DIKSON LUXURY CAVIAR

THE CAVIAR AS A SOURCE OF YOUTH FOR HAIR الكافيار كمصدر لشباب للشعر





Considered one of the greatest culinary delicacies, caviar has been used in cosmetic products since the end of the XIX century. It is a concentration of pure energy with a revitalising and enriching effect which acts on dehydrated cells, improving elasticity and tone deep down.

For the hair, caviar is synonymous with youth: it actually minimises the visible signs of natural aging or aging caused by chemical treatments or the environment, thanks to its **EXTRAORDINARY ANTIOXIDANT** and **HYDRATING POWER**.

The beneficial effects of the caviar extract combined with the oligopeptides of a structural protein such as actin and the Fucus Vesiculosus seaweed extracts are brought together in COMPLEXE **CAVIAR** TM LS 9747, which provides the basis for **DIKSON LUXURY CAVIAR**, the new range of hair treatment products designed to contrast the negative effects of aging.

After just a few applications, the hair will be left thickened, REVITALISED and reinvigorated.

Sublime to the touch, full of bounce and visibly transformed. **DIKSON LUXURY CAVIAR** is the new luxurious experience for **RADIANTLY BEAUTIFUL HAIR**.

يعتبر الكافيار من أشهى المأكو لات، وهو يستخدم في صنع منتجات مستحضرات التجميل منذ نهاية القرن التاسع عشر عبارة عن مركز من الطاقة الصافية، وهو منعش ومفيد ويؤثر على الخلايا الجاقة ويحسن مرونتها ولونها إلى الأعماق.

بخصوص الشعر، الكافيار مرادف للشباب: بالفعل، يُقلل من العلامات المرئية للشيخوخة الطبيعية أو الناتجة عن المعالجات الكيماوية للشعر أو الشيخوخة الناتجة عن المناخ، لكونه مقاوم للتأكسد بشكل مدهش وبنفس الوقت مرطب.

توجد فوائد مشتق الكافيار إلى جانب أوليغوببتيد بروتين بنيوي مثل الأكتين ومستخلصات طحالب الفوقس الحويصلي في Caviar TMLS 9747 وهي مجموعة جديدة من المنتجات الخاصة بمعالجة الشعر، والتي تم صنعها من أجل مقاومة الآثار السلبية للشيخوخة.

يكفي استعمال المنتج مرات قليلة، لكي يكتسب الشعر مزيد من الكثافة والحيوية، بحيث يصبح رائع عند لمسه وخفيف ومتغير بشكل واضح. Dikson Luxury Caviar هي التجربة الجديدة الغنيّة من أجل الجمال المشع للشعر.

DIKSON LUXURY CAVIAR





DIKSON LUXURY CAVIAR INTENSIVE REVITALISING SHAMPOO

with Complexe Caviar $^{\text{TM}}$, oligopeptides and Fucus Vesicolosus seaweed extracts

DIKSON LUXURY CAVIAR SHAMPOO gently cleanses, leaving the hair full of new and intense vigour, body and youth. The combined action of the caviar extract, the oligopeptides and the Fucus Vesiculosus seaweed contained in the Complexe Caviar TM, transforms weak, tired, aged looking hair into strong, compact hair which is radiant with youth.

For optimum results, use in combination with other products in the DIKSON LUXURY CAVIAR range. SILICONE FREE

How to use: Apply to wet hair, massage, rinse and repeat as needed. After rinsing, follow with the other products in the DIKSON LUXURY CAVIAR range.

300 ml bottle 1000 ml bottle

Dikson luxury caviar شامبو مكثف ومنعش للشعر

مع مركب ™ Complexe Caviar وأوليغوببتيد ومستخلصات طحالب الفوقس الحويصلي

يعمل شامبو Dikson Luxury Caviar على تنظيف الشعر بلطف ويمنحه حيوية جديدة قوية وحجم وشباب. يساعد المفعول المشترك لمستخلص الكافيار والأوليغوببتيد وطحالب الفوقس الحويصلي المتواجدة في ™ Complexe Caviar على جعل الشعر الضعيف والمطفأ والتي تظهر عليه علامات الشيخوخة، إلى شعر قوي وذات بنية صلبة ومُشع وشابّ. للحصول على نتائج ممتازة، يُنصح باستعماله مع المنتجات الأخرى من مجموعة Dikson luxury caviar.

خالى من السيليكون

طريقة الاستعمال: ضع الشامبو على الشعر الرطب، ثم دلك وأشطف، وأعد العملية عند الضرورة. بعد الشطف، ابدأ بتطبيق المنتجات الأخرى من مجمو عة Dikson luxury caviar.

> قارورة صغيرة بسعة 300 مل قارورة صغيرة بسعة 1000 مل

DIKSON LUXURY CAVIAR REVITALISING AND REPLENISHING HAIR CONDITIONER

with Complexe Caviar $^{\text{TM}}$, oligopeptides and Fucus Vesicolosus seaweed extracts

For use after every shampoo, DIKSON LUXURY CAVIAR CONDITIONER is a conditioning cream rich in beneficial ingredients (Complexe CaviarTM, oligopeptides and Fucus Vesiculosus seaweed extracts) which soften the hair, restoring vitality to its structure, whilst also protecting it against stress from oxidants and future damage. Designed to quickly bring strength to weak, tied hair, leaving it radiant and healthy, the conditioner prolongs the effectiveness of the DIKSON LUXURY CAVIAR CONCENTRATED TREATMENT. For optimum results, use in combination with other products in the DIKSON LUXURY CAVIAR range.

How to use: apply to towel dried hair after washing with Dikson Luxury Caviar Shampoo. Leave to rest for 5-10 minutes, then rinse. Before drying, complete the treatment by spraying DIKSON LUXURY CAVIAR BI-PHASE SERUM on to the hair (5-10 sprays depending on the length of the hair), making sure to shake the serum well beforehand.

280 ml bottle

Dikson luxury caviar مكيّف لملء و إنعاش الشعر مع مركّب ™Complexe Caviar وأوليغوببتيد ومستخلصات طحالب الفوقس الحويصلي

يُستعمل بعد كل مرة يتم فيها غسيل الشعر بالشامبو. Dikson Luxury Caviar Conditioner و والأوليغوببنيد ومستخلصات من هو عبارة عن كريم مكيّف غني بالمركبات (™ Complexe Caviar و والأوليغوببنيد ومستخلصات من طحالب الفوقس الحويصلي) التي تنعّم الشعر وتعيد الحيوية إلى تركيبته وتحميه من إجهاد التأكسد ومن الأضرار المستقبلية. صنع من أجل مساعدة الشعر الضعيف والمطفأ بسرعة، لكي يصبح قوي وذات مظهر مشع وسليم، وهو يُطيل من مفعول العلاج المركز Dikson Luxury Caviar. للحصول على متازة، ينصح باستعماله مع المنتجات الأخرى من مجموعة Dikson luxury caviar.

طريقة الاستعمال: ضع الكريم على الشعر الملفوف ببشكير وبعد غسيله بشامبو Dikson Luxury Caviar. انتظر 10/5 دقائق، ثم اشطف. قبل التجفيف، اكمل العلاج من خلال رشّ مصل Dikson Luxury Caviar Bi-phase serum على الشعر (بمعدل 10/5 دفقات، وذلك بناء على طول الشعر) مع مراعاة خض القارورة مسبقاً.

قارورة صغيرة بسعة 280 مل





THE CAVIAR AS A SOURCE OF YOUTH FOR HAIR

الكافيار كمصدر لشباب للشعر



DIKSON LUXURY CAVIAR EVITALISING BI-PHASE SERUM FOR HAIR

with Complexe Caviar™, oligopeptides and Fucus Vesicolosus seaweed extracts no rinse

An impalpable serum which combines the gentleness of an ultra-light cream with a fluid rich in active ingredients, such as Complexe Caviar™, oligopeptides and Fucus Vesiculosus seaweed extracts, which offer immediate protection, leaving the hair revitalised, nourished and younger. A thin veil of product, evenly distributed thanks to its micro-diffusion dispensing system, is quickly absorbed, leaving the hair touchably silky, soft and radiant. For use in addition to the DIKSON LUXURY CAVIAR treatment in salon and, at home, after the CAVIAR CONDITIONER, to visibly prolong the results.

How to use: before drying, spray evenly over the hair (5-10 sprays of DIKSON LUXURY CAVIAR BI-PHASE SERUM depending on the length of the hair), making sure to shake the serum well beforehand.

100 ml bottle

Dikson Luxury Caviar Bi-phase serum مصل Dikson luxury caviar وأوليغوببتيد ومستخلصات طحالب الفوقس الحويصلي لا تشطف مع مركب ™ Complexe Caviar وأوليغوببتيد ومستخلصات

مصل غير محسوس، بحيث يجمع بين نعومة الكريم الخفيف جداً والسائل الغني بالعوامل الفعّالة، مثل مركّب ™ Complexe Caviar وأوليغوببتيد ومستخلصات طحالب الفوقس الحويصلي، التي تعمل على حماية الشعر بشكل فوري وتمنحه مظهر منتعش ومغدّى وشابّ. يتم بسرعة امتصاص طبقة رقيقة من المنتج الموزع بشكل متجانس، بفضل التوزيع المجهري المنتشر، مما يجعل الشعر حريري وناعم ومشع. يُستخدم بعد الانتهاء من علاج Dikson Luxury Caviar سواء في الصالون أو البيت، وبعد استخدام المكيّف Dikson Luxury Caviar علاج حالي تدوم النتائج بشكل مرئي.

طريقة الاستعمال: قبل القيام بعملية التجفيف، رش على الشعر مصل Dikson Luxury Caviar Bi-phase serum بشكل متجانس وبمعدل 5 إلى 10 دفقات وذلك حسب طول الشعر، مع مراعاة خض القارورة مسبقا بشكل جيد.

100 ml





DIKSON LUXURY CAVIAR CONCENTRATED, INTENSIVE AND REVITALISING TREATMENT FOR HAIR

with Complexe Caviar™, oligopeptides and Fucus Vesicolosus seaweed extracts Rich, concentrated fluid + revitalising cream

Designed to rapidly transform weak, damaged and aged looking hair into revitalised, strong hair which is visibly full of body, DIKSON LUXURY CAVIAR Treatment is an intense, concentrated treatment ideal for restoring quality and youth from root to tip, especially on over-treated hair or hair which has been damaged by heat or chemical treatments. Thanks to the combination of the Concentrated Fluid and the Revitalising Cream and the synergetic action of the multiple active ingredients (Complexe CaviarTM, oligopeptides and Fucus Vesiculosus seaweed extracts), the hair is revitalised deep down, with increased elasticity especially in the weakest, most damaged areas, for younger looking, beautiful hair.

The results, visible from the first application, are enhanced as the treatment cycle is completed (1-2 applications for 3 weeks) and also by the combined use of other products in the DIKSON LUXURY CAVIAR range.

How to use: in a bowl, carefully mix the contents of one vial of DIKSON LUXURY CAVIAR CONCENTRATED FLUID (10 ml) with 30 ml of DIKSON LUXURY CAVIAR REVITALISING CREAM. Apply to washed, wet hair, distributing evenly. Massage the hair from the roots to the tips and comb in all directions. Leave to rest for 10 minutes, then rinse carefully. Before drying, spray evenly over the hair (5-10 sprays of DIKSON LUXURY CAVIAR BI-PHASE SERUM depending on the length of the hair), making sure to shake the serum well beforehand.

 8×10 ml vials

Dikson luxury caviar علاج مُركز ومكثف ومنعش للشعر مع مركب ™ Complexe Caviar وأوليغوببتيد ومستخلصات طحالب الفوقس الحويصلي يحتوي على سائل مركز +كريم منعش

صنع من أجل تحويل الشعر الضعيف والمقصف والتي تظهر عليه علامات الشيخوخة إلى شعر قوي وكثيف بشكل مرئي. Caviar Treatment Dikson Luxury هو علاج مكثف ومركز مناسب لاستعادة نوعية وشباب الشعر، خاصة إذا تم معالجته بشكل زائد أو كان متلف بسبب المعالجة الحرارية أو الكيماوية. وبفضل التحالف ما بين السائل المركز والكريم المنعش والمفعول المتآزر للعوامل التي تحتوي عليها الصيغ (™ Complexe Caviar وأوليغوببتيد ومستخلصات طحالب الفوقس الحويصلي)، يتم إنعاش الشعر بشكل عميق ويصبح مرن بشكل خاص في المناطق الضعيفة والمقصقة، ويستعيد أقصى حد من الجمال والمظهر الشباب. تظهر النتائج منذ استعمال المنتج لأول مرة، ويمكن تراكمها من خلال إكمال دورة العلاج (2/1 تطبيق و على مدار 3 أسابيع) ومن خلال الاستعمال المشترك للمنتجات الأخرى من تشكيلة Dikson Luxury Caviar.

طريقة الاستعمال: اخلط بحرص في صحن محتوى القارورة الصغيرة من سائل Concentrated Fluid.

Dikson Luxury Caviar Revitalizing Cream من كريم Dikson Luxury Caviar المخذور وحتى الأطراف، وزع المزيج بشكل متجانس على الشعر الرطب وبعد أن تقوم بغسيله. ذلك الشعر ابتداء من الجذور وحتى الأطراف، وبنفس الوقت مشقط في جميع الاتجاهات. انتظر 10 دقائق، ثم اشطف بعناية. قبل التجفيف، رشّ على الشعر مصل Dikson Luxury Caviar Bi-phase serum بشكل متجانس وبمعدل 5 إلى 10 دفقات، وذلك حسب طول الشعر، مع مراعاة خض القارورة مسبقا بشكل جيد.

8 x 10 ml





UX CAVIAR INGAR

≪MÜSTER & DIKSON s.p.A.

www.dikson.ca